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Rada Miejska w Piasecznie 

Radni 

Protokół 12/2024 

XII sesja Rady Miejskiej  w dniu 20 listopada 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno 

Obrady rozpoczęto 20 listopada 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz.13:00  tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Maciej Dłużniewski 

2. Izabella Górzyńska 

3. Dorota Kłos 

4. Katarzyna Krasuska 

5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

6. Jan Kurzępa 

7. Artur Maicki 

8. Adam Marciniak 

9. Anna Marecka 

10. Michał Mierzwa 

11. Wojciech Mika 

12. Piotr Obłoza 

13. Wojciech Ołdakowski 

14. Joanna Otręba 

15. Michał Rosa 

16. Piotr Sędziak 

17. Edyta Stolarska 

18. Olga Śmietanowska 

19. Ewa Urbańska 

20. Magdalena Woźniak 

21. Ewelina Wójcik 

22. Katarzyna Wypych 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XII sesję.  
 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Na wstępie burmistrz, radni oraz pracownicy urzędu uroczyście pożegnali Pana Marka Frącza, 

dyrektora Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Piasecznie, który odchodzi na emeryturę.  

Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
886/XLVI/20 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
1573/LXXXIV/2024 z dni21a 18 kwietnia 2024 roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 
103/IX/2024 z dnia 18 września 2024 roku 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości nr 70/1, 

położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości nr 69, położonej 

w obr. 36 m. Piaseczno 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Architektów" ulicy 
położonej w miejscowości Julianów 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
do realizacji projektu pn. "Piaseczno Aktywne - Wspólnie Tworzymy Przyszłość" 
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 

Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

886/XLVI/20 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie 

nr 1573/LXXXIV/2024 z dni21a 18 kwietnia 2024 roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 

103/IX/2024 z dnia 18 września 2024 roku 
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 Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/20 z dnia 24 listopada 2021 roku, zmienionej uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku, zmienionej uchwałą Rady 

Miejskiej w Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 2022 roku, zmienionej uchwałą 

Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1573/LXXXIV/2024 z dni21a 18 kwietnia 2024 roku i uchwałą 

Rady Miejskiej w Piasecznie nr 103/IX/2024 z dnia 18 września 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.4. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości nr 70/1, 

położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 

nieruchomości nr 70/1, położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Piotr Sędziak 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.12. 
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3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej nieruchomości nr 69, położonej 

w obr. 36 m. Piaseczno 

Głosowano w sprawie: Uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności zabudowanej 

nieruchomości nr 69, położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.13. 
 

 4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Architektów" ulicy 

położonej w miejscowości Julianów 

Głosowano w sprawie: Uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy „Architektów" ulicy położonej w miejscowości Julianów 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.14. 
 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

do realizacji projektu pn. "Piaseczno Aktywne - Wspólnie Tworzymy Przyszłość" 
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 Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Piaseczno Aktywne - Wspólnie Tworzymy 

Przyszłość" 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Wprowadzono w pkt. 6.22. 
 

2. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

 Nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XI sesji  Rady Miejskiej w Piasecznie 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Protokół przyjęto. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 

• Bieżące spotkania z interesantami – przyjmowanie skarg, wniosków oraz uwag 

dotyczących realizowanych inwestycji. Burmistrz podkreślił, że celem jest zachowanie jak 

największej ilości istniejącej zieleni podczas realizacji inwestycji drogowych. 

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy oraz współpraca z wydziałami urzędu. 

• Udział w posiedzeniu Stowarzyszenia Metropolia Warszawa – jednym z omawianych 

tematów była kategoryzacja lasów wokół Warszawy oraz transport publiczny. 
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• Gmina Piaseczno zdobyła pierwsze miejsce w konkursie Smart City Poland Award 2024 

za wdrożenie systemu e-Doręczeń, stając się pierwszym samorządem w Polsce, który 

zrealizował to rozwiązanie. Burmistrz poinformował, że gmina planuje rozszerzenie 

zakresu tego typu doręczeń. 

• Gmina przekazała działkę przy ul. Chyliczkowskiej Starostwu Powiatowemu w celu 

realizacji zadań z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej oraz wsparcia osób z 

niepełnosprawnościami. 

• 1 listopada – kwestowanie na rzecz zabytkowych pomników na cmentarzu parafialnym w 

Piasecznie. 

• 5 listopada – obchodzono 595-lecie nadania Piasecznu praw miejskich. Z tej okazji odbył 

się koncert zespołu Mazowsze oraz Festiwal Lidii Wysockiej. 

• 11 listopada – obchody Narodowego Dnia Niepodległości oraz piknik. Burmistrz 

podziękował harcerzom oraz delegacjom szkół za uczestnictwo. 

• 15 listopada pogrzeb zmarłego strażnika miejskiego śp. Jacka Brudzewskiego 

• 5-lecie działalności Biblioteki w Centrum Edukacyjno-Multimedialnym – z tej okazji odbył 

się Wieczór Wspólnego Czytania. 

• 12. Bieg Złotych Liści – organizowany przez Stowarzyszenie Sportowo-Rekreacyjne 

„Kondycja”. 

• IV Edycja Turnieju Tańca Sportowego „Move with Love”. 

 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 23.10.2024 do 
20.11.2024 r. 
 

• 23.10 – „Baranki na urodziny Piaseczna” – uczczenie 595 rocznicy nadania praw 

miejskich Piasecznu pieczeniem piaseczyńskich baranków wraz z Muzeum Piaseczna 

• 24.10 – Szkolenie dla Rad Rodziców piaseczyńskich szkół, z radną Olgą Śmietanowską  

• 25.10 – Wieczór Wspólnego Czytania w Bibliotece Publicznej w Centrum Edukacyjno-

Multimedialnym 

• 27.10 – Kalejdoskop Barw Polski – koncert zespołu Mazowsze z okazji 595 rocznicy 

nadania praw miejskich miastu Piaseczno, z radnymi  Izabellą Górzyńską i Katarzyną 

Krzyszkowską – Sut 

• 31.10  – Wizja lokalna w związku z urządzaniem zieleni i budową ścieżki na terenie 

nadrzecznym w Al. Kasztanów –Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 01.11 kwesta na Cmentarzu Parafialnym w Piasecznie wraz ze Stowarzyszeniem 

Komitet Renowacji Cmentarza Parafialnego w Piasecznie - radni Ewelina Wójcik i 

Michał Rosa 
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• 05.11 wizja lokalna na kwaterze strażackiej na Cmentarzu Parafialnym – omówienie 

projektu pomnika - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 07.11 spotkanie z wiceburmistrzem Widzem na temat organizacji ruchu na osiedlu 

Orężna -Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak i radna Olga Śmietanowska  

• 08.11 – Prezentacja XVIII – wiecznych przywilejów dla miasta Piaseczna w Muzeum 

Piaseczna z Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak. Spotkanie robocze z 

Towarzystwem Przyjaciół Zalesia Dolnego -  Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 09.11 – Rodzinny Turniej Niepodległości w koszykówce 3x3 z okazji 595 rocznicy 

nadania praw miejskich miastu Piaseczno z radną Eweliną Wójcik. Spotkanie ze 

Związkiem Emerytów, Rencistów i Inwalidów 

• 10.11 Wizja lokalna na terenie wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Wrzosowej w związku z 

budową chodnika - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 11.11 - 106 rocznica Odzyskania Niepodległości - Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak oraz radna Izabella Górzyńska. Udział w ognisku patriotycznym w Lesznowoli z 

Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak 

• 13.11 otwarcie klubu sportowego Wesling Top Team 

• 15-16.11 Krajowy Kongres Przewodniczących Rad 

• 15.11 pogrzeb zmarłego strażnika miejskiego śp. Jacka Brudzewskiego -  

Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 16.11 – IV Edycja Turnieju Tańca Sportowego Move with Love z Wiceprzewodniczącymi 

Magdaleną Woźniak oraz Piotrem Obłozą 

• 17.11 konsultacje z przedstawicielem mieszkańców w sprawie organizacji ruchu na ul. 

Piaskowej - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych 

posiedzeniach kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym przy 

Burmistrzu. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady 

Miejskiej, cotygodniowe robocze spotkania Prezydium Rady Miejskiej, współpraca z 

Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, spotkania z urzędnikami i mieszkańcami. 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

 Nie zgłoszono wniosków. 

6. Bieżące uchwały  

1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 

Katarzyna Żelazowska, Naczelnik Wydziału Księgowości Budżetowej, przedstawiła projekt 

uchwały z autopoprawką, wynikającą z dostosowania jej do uchwały budżetowej z dnia 

18.11.2024 r. oraz zgłosiła dodatkową autopoprawkę dotyczącą zadań, które nie zostały 

uwzględnione we wcześniejszej autopoprawce. Chodzi o rozstrzygnięcie przetargów na 
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opracowanie projektu łącznika pomiędzy ul. Cyraneczki a ul. Zimową oraz o zadanie dotyczące 

dodatku gazowego VAT, którego realizacja jest finansowana ze środków Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały 6.1 -6.3  
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla 
projektu uchwały 6.1 i 6.2  w obszarze sportu. 
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 

2024-2037 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 

grudnia 2023 r. 

Katarzyna Żelazowska, Naczelnik Wydziału Księgowości Budżetowej, przedstawiła projekt 

uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały z dnia 20.11.2024 r., w 

której uwzględniono zadanie dotyczące dodatku gazowego VAT. Zadanie to jest finansowane ze 

środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, a jego realizacja nie była uwzględniona w 

poprzedniej autopoprawce. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 20.11.2024 r. - po zmianie na dzień 18.11.2024 r. 
        

Dochody       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 
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1 900 90095 2710 FZ   20 000,00 zł 

Przesuwa się dochody w 
kwocie 20 000 zł w ramach 
rozdziału 90095 z dotacji 
celowej otrzymanej z tytułu 
pomocy finansowej udzielanej 
między jednostkami 
samorządu terytorialnego na 
dofinansowanie własnych 
zadań bieżących na dotację 
celową otrzymaną z tytułu 
pomocy finansowej udzielanej 
między jednostkami 
samorządu terytorialnego na 
dofinansowanie własnych 
zadań inwestycyjnych i 
zakupów inwestycyjnych w 
celu realizacji Kompleksu 
rekreacyjno-sportowego dla 
najmłodszych na terenie ROD 
"RELAKS". 

2 900 90095 6300 FZ 20 000,00 zł   

Razem: 20 000,00 zł 20 000,00 zł   
        

Wydatki 
bieżące       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 700 70005 4600 IDR 
2 250 

000,00 zł 
  

Zwiększa się wydatki na 
karach, odszkodowaniach 
i grzywnach wypłacanych 
na rzecz osób prawnych 
i innych jednostek 
organizacyjnych  w związku z 
ustaleniem przez Starostę 
Piaseczyńskiego decyzji 
odszkodowawczych. 

2 750 75023 4210 SM 4 000,00 zł   
Przesuwa się wydatki w 
kwocie 4 000 zł z zakupu 
materiałów i wyposażenia oraz 
zakupu usług zdrowotnych w 
rozdziale 75416 na zakup 
materiałów i wyposażenia w 
rozdziale 75023 dla Straży 
Miejskiej. 

3 754 75416 4210 SM   1 000,00 zł 

4 754 75416 4280 SM   3 000,00 zł 

5 900 90095 4270 UTP   10 000,00 zł 
Przesuwa się wydatki w 
kwocie 10 000 zł na zakupie 
usług remontowych z rozdziału 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

6 921 92127 4270 UTP 10 000,00 zł   

90095 na rozdział 92127 w 
celu wykonania remontu 
krzyży na cmentarzach  
wojennych w Złotokłosie i w 
Gołkowie. 

7 750 75095 4300 IT   1 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki w 
kwocie 1 000 zł w ramach 
rozdziału 75095 z zakupu 
usług pozostałych na zakup 
usług remontowych w celu 
realizacji przedsięwzięcia 
"Zarządzanie energią w 
obiektach gminnych." 

8 750 75095 4270 IT 1 000,00 zł   

9 851 85195 4300 MGOPS   85 000,00 zł 
Przesuwa się wydatki w 
kwocie 85 000 zł z zakupu 
usług pozostałych w rozdziale 
85195 na zakup materiałów i 
wyposażenia w rozdziale 
85219. 

10 852 85219 4210 MGOPS 85 000,00 zł   

11 900 90095 2820 OŚR   20 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki w 
kwocie  20 000 zł w rozdziale 
90095 na dotację celową z 
budżetu na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań 
zleconych do realizacji 
stowarzyszeniom. 
Jednocześnie tworzy się 
zadanie majątkowe: Kompleks 
rekreacyjno-sportowy dla 
najmłodszych na terenie ROD 
'RELAKS' w celu realizacji 
zadania jakim jest zakup 
urządzeń rekreacyjnych na 
plac zabaw dla dzieci. 

12 710 71012 4300 GGG 45 180,00 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 
45 180 zł w rozdziale 71012 na 
zakupie usług pozostałych 
związanych z opłatami 
notarialnymi. 

13 801 80101 4270 INW   20 000,00 zł 

Przesuwa się wydatki w 
kwocie 20 000 zł z zakupu 
usług remontowych w 
rozdziale 80101 na zakup 
usług pozostałych w rozdziale 
90095 celem wykonania 
drobnych robót i usług 

14 900 90095 4300 INW 20 000,00 zł   
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dotyczących utrzymania 
przestrzeni publicznej. 

Razem: 
2 415 

180,00 zł 
140 000,00 

zł 
  

            

 

Wydatki 
majątkowe       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT   80 000,00 zł 

ZADANIE: Projekty drogowe 
dróg gminnych                                                                                  
UZASADNIENIE: Rezygnuje 
się z realizacji tego zadania. 

2 600 60016 6050 MT   88 560,00 zł 

ZADANIE: Ulica Przejazd w 
Chylicach                                                                                  
UZASADNIENIE: Na ww 
zadanie w roku 2024 
przeznaczono kwotę 103 320 
zł oraz 44 280 zł na rok 
2025.Gmina ma zawartą 
umowę z Jednostką 
Projektową na wykonanie 
wielobranżowej dokumentacji.  
W chwili obecnej zachodzi 
konieczność podpisania 
aneksu terminowego do ww 
umowy w związku z 
przedłużającymi się 
uzgodnieniami rozwiązań 
projektowych. Zatem 
wykonanie dokumentacji 
projektowej przypadnie na rok 
2025. W wyniku  powyższego 
zmniejsza się plan wydatków 
na rok 2024 o kwotę 88 560 zł 
i jednocześnie zwiększa plan 
budżetu na rok 2025 na 
przedmiotowym zadaniu o 
kwotę 88 560 zł z tytułu 
zapłaty za przedmiotową 
dokumentację. 
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3 600 60016 6050 MT   41 697,00 zł 

ZADANIE: Ulica Sasanki i ul. 
Feniksa w Józefosławiu                                                                                   
UZASADNIENIE:  Na ww 
zadanie w roku 2024 
przeznaczono kwotę 97 293 zł 
oraz 41 697 zł na rok 2025. 
Gmina ma zawartę umowę z 
Jednostką Projektową na 
wykonanie wielobranżowej 
dokumentacji na ul. Sasanki i 
ul.Feniksa w Józefosławiu. W 
chwili obecnej w związku z 
koniecznością uzyskania 
dwóch odrębnych decyzji o 
zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej, osobno 
dla każdego zadania, w celu 
uniknięcia problemów 
formalno-prawnych zachodzi 
konieczność zawarcia aneksu 
terminowego do ww umowy. W 
wyniku  powyższego 
wykonanie dokumentacji 
projektowej na ul. Sasanki 
przypadnie na rok 2025.  
Biorąc pod uwagę powyższe 
zmniejsza się plan wydatków 
na rok 2024 o kwotę 41 697 zł 
i jednocześnie zwiększa plan 
budżetu na rok 2025 na 
przedmiotowym zadaniu o 
kwotę 41 697 zł tytułem 
zapłaty za przedmiotową 
dokumentację. 
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4 900 90015 6050 IDR 15 000,00 zł   

ZADANIE:Budowa, 
przebudowa, montaż i 
wymiana oświetlenia 
drogowego                                                                                   
UZASADNIENIE: Gmina na 
tym zadaniu ma zawartą 
umowę z Wykonawcą robót na 
zakup i montaż 
energooszczędnych lamp 
oświetleniowych na terenie 
wybranych sołectw w Gminie 
Piaseczno. Zadanie to 
uzyskało dofinansowanie z  
Województwa Mazowieckiego 
w ramach Mazowieckiego 
Instrumentu Aktywizacji 
Sołectw MAZOWSZE 2024 - 
Mazowsze dla sołectw 2024. 
W chwili obecnej zachodzi 
konieczność wykonania w 
ramach tej umowy dodatkowej 
dokumentacji i ułożenia na jej 
podstawie dodatkowego 
okablowania. W związku z 
powyższym zwiększa się 
środki na tym zadaniu o kwotę 
15 000 zł.  

5 600 60016 6050 IDR   3 387,00 zł 

ZADANIE: Ulica Dworcowa w 
Piasecznie - odcinek od Al. 
Lotników do ul. Sienkiewicza                                                                                   
UZASADNIENIE: W chwili 
obecnej Gmina zawarła 
porozumienie z Jednostką 
Projektową na mocy którego, z 
powodu braku realizacji robót 
budowlanych zgodnie z 
projektem,  odstąpiono od 
zapłaty za nadzór autorski. W 
związku z powyższym zwalnia 
się środki na tym zadaniu w 
kwocie 3 387 zł. 
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6 900 90095 6050 INW 43 000,00 zł   

ZADANIE: Doposażenie 
pawilonu integracji lokalnej 
w Józefosławiu w 
dodatkową infrastrukturę                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje 
się o zwiększenie środków 
finansowych w roku 2024 na 
wykonanie dodatkowej 
infrastruktury w pawilonie 
integracji lokalnej w 
Józefosławiu. 

7 900 90095 6050 INW   43 000,00 zł 

ZADANIE: Projekt i budowa 
ogrodu jordanowskiego przy 
ul. Ogrodowej w 
Józefosławiu                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje 
się o zmniejszenie 
niewydatkowanych środków 
finansowych w roku 2024 i 
przesunięcie ich na wykonanie 
dodatkowej infrastruktury w 
pawilonie integracji lokalnej w 
Józefosławiu. 

8 926 92601 6050 GOSIR   
859 656,00 

zł 

ZADANIE: GOS Bobrowiec - 
budowa boiska do piłki 
nożnej z nawierzchnią 
syntetyczną                                                                                   
UZASADNIENIE: W związku z 
brakiem możliwości realizacji 
w bieżącym roku 
zaplanowanego zadania 
inwestycyjnego wnioskujemy o 
zmniejszenie środków na 
wydatki w planie finansowym 
GOSiR z w/w zadania. 
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9 600 60016 6050 IDR   97 348,00 zł 

ZADANIE:Układ dróg 
gminnych w Chyliczkach - 
Społeczna, Gwiaździsta, 
Słoneczna, Orzechowa                                                                                   
UZASADNIENIE po 
autopoprawce: Na ww 
zadanie w roku 2024 
przeznaczono kwotę 6 295 
876 zł, w tym w klasyfikacji 
600 60016 6050 kwotę 4 295 
876 zł oraz kwotę 2 000 000 zł 
w klasyfikacji 600 60016 6370. 
W chwili obecnej zachodzi 
konieczność podpisania 
aneksu terminowego z 
Wykonawcą robót drogowych 
w związku z brakiem 
uzyskania w bieżącym roku 
pozwolenia na użytkowanie 
obiektu z uwagi na brak 
dostępności działki 
przeznaczonej pod inwestycję 
drogową i koniecznością 
przejęcia jej w trybie egzekucji, 
co ma wpływ na wydłużenie 
tego terminu. W wyniku 
powyższego zmniejsza się 
budżet roku 2024 w klasyfikacji 
600 60016 6037 o kwotę 280 
000,99 zł i jednocześnie 
zwiększa plan budżetu na rok 
2025 na tej klasyfikacji o kwotę 
280 000,99 zł. Dodatkowo 
przenosi się w klasyfikacji 600 
60016 6050 zapłatę za nadzór 
autorski w kwocie 13 223 zł z 
roku 2024 na rok 2025 oraz 
zwalnia się na tej klasyfikacji 
pozostałe, niewykorzystane 
środki w kwocie 938 703 zł. 
Zmianie ulega okres realizacji 
zadania. (kwota zmniejszenia 
854 578 zł znajduje się w 
projekcie uchwały na sesję 
20.11.2024 r. w sprawie 
zmiany uchwały  nr 
1464/LXXVIII/2023 Rady 

10 600 60016 6370 IDR   
280 000,99 

zł 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Miejskiej w Piasecznie z dnia 
15 grudnia 2023 r.) 

11 600 60016 6050 IDR   
300 000,00 

zł 

ZADANIE: Poprawa 
bezpieczeństwa na drogach 
gminnych                                                                                   
UZASADNIENIE: Zmniejsza 
się plan budżetu roku 2024 na 
przedmiotowym zadaniu o 
kwotę 300 000 zł. 

12 900 90095 6230 OŚR 20 000,00 zł   

ZADANIE:Kompleks 
rekreacyjno-sportowy dla 
najmłodszych na terenie 
ROD 'RELAKS'                                                                                   
UZASADNIENIE: Tworzy się 
zadanie: Kompleks 
rekreacyjno-sportowy dla 
najmłodszych na terenie ROD 
'RELAKS' w celu realizacji 
zadania jakim jest zakup 
urządzeń rekreacyjnych na 
plac zabaw dla dzieci. 

13 700 70005 6060 GGG   45 180,00 zł 

ZADANIE: Wykupy gruntów                                                                                  
UZASADNIENIE: 
Zmniejszenie środków 
przeznaczonych na wykupy 
gruntów w związku z brakiem 
możliwości zrealizowania 
wykupu działki ewidencyjnej nr 
175/2, obr. 0018-Jesówka, 
spowodowanej przedłużającą 
się procedurą regulacji stanu 
prawnego przedmiotowej 
działki. 

14 754 75415 6230 ZK 
100 000,00 

zł 
  

ZADANIE: Dotacja do 
zakupu łodzi z silnikiem 
zaburtowym dla 
Piaseczyńskiego WOPR                                                                             
UZASADNIENIE: Tworzy się 
nowe zadanie majątkowe  na 
dofinansowanie zakupu łodzi 
ratowniczej z silnikiem 
zaburtowym. Udzielenie dotacji 
Piaseczyńskiemu WOPR  na 
zakup łodzi jest zasadne, 
ponieważ zwiększa możliwości 
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ratowniczo-poszukiwawcze. 
Na terenie gminy istnieje 
szereg tzw. dzikich kąpielisk i 
w przypadku zaistnienia 
nieszczęśliwego zdarzenia 
jednostka WOPR ma kluczowe 
znaczenie w tego typu 
działaniach. 

Razem: 
178 000,00 

zł 
1 838 828,99 

zł 
  

 

Olga Śmietanowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji 
dla projektu uchwały z zakresu oświaty 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Sportu. 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 

dnia 15 grudnia 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

3) W sprawie zmiany uchwały nr 1227/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14.12.2022 

r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 

Edyta Kozicka-Ryszka, Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 

uchwały. 

Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną 

opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.3, 6.5 - 6.14  

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1227/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 

14.12.2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

4) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 18 

listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - Jeziorna, 

zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 

roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 2022 

roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 listopada 

2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1573/LXXXIV/2024 z dnia 18 

kwietnia 2024 roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 103/IX/2024 z dnia 18 września 

2024 roku 

Edyta Kozicka-Ryszka, Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 672/XXXI/2020 z dnia 

18 listopada 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin - 

Jeziorna, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 886/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 

2021 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1079/LIV/2022 z dnia 13 lipca 

2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1183/LXI/2022 z dnia 23 

listopada 2022 roku, zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1573/LXXXIV/2024 z 

dnia 18 kwietnia 2024 roku i uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 103/IX/2024 z dnia 18 

września 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

 5) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek nr 1/57 i 

nr 1/29, obręb Julianów, gm. Piaseczno poł. przy ul. Julianowskiej 

 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę w zakresie podstawy po poz.1145 dodaje się ze zmianami. 
Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz. 6.5 -6.14 i 6.18 - 6.19. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 

działek nr 1/57 i nr 1/29, obręb Julianów, gm. Piaseczno poł. przy ul. Julianowskiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 20/11 

oraz części działki nr 20/12 poł. w obrębie Żabieniec IRS przy ul. Głównej 

 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę w zakresie podstawy prawnej  po poz.1145 dodaje się ze 
zmianami. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 

nr 20/11 oraz części działki nr 20/12 poł. w obrębie Żabieniec IRS przy ul. Głównej 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 
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Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 

Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

7) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 35/7, 

obręb 27 m. Piaseczno poł. przy ul. Żeromskiego 

 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę w zakresie podstawy prawnej  po poz.1145 dodaje 

się ze zmianami. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 

nr 35/7, obręb 27 m. Piaseczno poł. przy ul. Żeromskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał 

Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 

działki oznaczonej nr 14/3 obr. 21, m. Piaseczno położonej w Piasecznie przy ul. Julianowskiej 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały oraz zgłosiła autopoprawkę w zakresie podstawy prawnej  po poz.1145 dodaje się ze 
zmianami. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 

części działki oznaczonej nr 14/3 obr. 21, m. Piaseczno położonej w Piasecznie przy ul. 

Julianowskiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał 

Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

 9) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno 

 Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię 

komisji dla projektów uchwał z poz. 6.9-  6.12 i 6.18 i 6.19 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 

własności nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maciej Dłużniewski 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

  

10) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

niezabudowanych nieruchomości, położonych w Jesówce – dz. ew. 123/1 i dz. ew. 123/2 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 

Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

niezabudowanych nieruchomości, położonych w Jesówce – dz. ew. 123/1 i dz. ew. 123/2 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

 

11) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Runów 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 

Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Runów 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał 

Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

12) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

zabudowanej nieruchomości nr 70/1, położonej w obr. 36 m. Piaseczno 
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 Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 

Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 

własności zabudowanej nieruchomości nr 70/1, położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jan Kurzępa 

BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

  

13) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 

zabudowanej nieruchomości nr 69, położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 

Finansów i Inwestycji. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 

własności zabudowanej nieruchomości nr 69, położonej w obr. 36 m. Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

  

14) W sprawie nadania nazwy „Architektów" ulicy położonej w miejscowości Julianów 
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Anna Moszyńska, Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 

projekt uchwały. 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 

Kulturowego, przedstawiła pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: nadania nazwy „Architektów" ulicy położonej w miejscowości Julianów 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (22) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 

Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 

Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

15) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Siedliska – etap I 

 Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 

uchwały. Podkreśliła, że celem jest wzmocnienie układu komunikacyjnego, aby każda działka 

budowlana miała zapewniony dostęp do drogi publicznej. 

 

Mieszkaniec, Dariusz P., zabrał głos w imieniu swoim oraz sąsiadów, wnosząc o nieuchwalenie 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla Siedlisk Etap I oraz skierowanie 

projektu do poprawek. Szczególnie wnosił o likwidację nowo wytyczonego ciągu pieszo-

jezdnego 1KPJ oraz drogi 6KDD, a także o likwidację drogi 2KDW lub przynajmniej jej skrócenie 

o około 32 metry. Zwrócił również uwagę, że na ul. Sielskiej nie zostały wytyczone miejsca 

postojowe. 

Głos zabrała mieszkanka, która wyraziła sprzeciw wobec przeznaczenia części jej działki pod 

dojazd do ul. Zająca dla potrzeb sąsiedniej posesji. 

Kolejny mieszkaniec stwierdził, że cały ruch zostanie skierowany na ul. Sielską, wskazując, że 

należy zbudować ul. Kamyczkową, aby odciążyć tę ulicę. Wnioskował, aby plan MPZP został 

zweryfikowany. 

Naczelnik Anna Pakulińska-Attia podkreśliła, że omawiany plan jest planem naprawczym. 

Zwróciła uwagę, że wszystkie zgłoszone uwagi przez mieszkańców dotyczą obecnej sytuacji, a 

nie uwzględniają intensyfikacji zabudowy mieszkaniowej na tym terenie. Zaznaczyła, że 

mieszkańcy mieli możliwość wypowiadania się na komisjach problemowych, a radni ich 
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wysłuchali. Plany były dwukrotnie wyłożone do publicznego wglądu, a konsultacje społeczne 

były przejrzyste i spełniały wszystkie wymagane warunki. Podkreśliła, że jej zdaniem uchwalenie 

MPZP jest działaniem słusznym. 

Głos zabrał również wiceburmistrz Robert Widz, który stwierdził, że istnieje interes jednostki, 

który czasami bywa naruszany, ale nie ma idealnej sytuacji, która zadowoliłaby wszystkich 

mieszkańców. Musimy jednak kierować się interesem ogółu. Stawiamy na transport publiczny i 

staramy się skrócić dostęp do komunikacji lokalnej. Analizowane były różne możliwości, a nowo 

wytyczone ciągi komunikacyjne są potrzebne. Wiceburmistrz wyjaśnił, że każda działalność 

gospodarcza musi zapewnić miejsca postojowe na swojej posesji, a droga publiczna nie jest 

parkingiem. Podkreślił, że ul. Sielska jest ulicą zbiorczą, więc nie unikniemy wzrostu natężenia 

ruchu w tym rejonie. Budowa ul. Kamyczkowej nie rozwiąże tej sytuacji. 

Następnie głos zabrała sołtys wsi Siedliska, Dorota Nitecka-Frączyk, która podziękowała za 

przygotowanie planu w imieniu swoim oraz mieszkańców, którzy są zainteresowani powstaniem 

tych dróg. Poinformowała, że dojazdy w Siedliskach opierają się w większości na służebności, 

co wiąże się z dużymi problemami i ograniczeniami dla mieszkańców. Na przykład, sieć 

wodociągowa nie może być prawidłowo poprowadzona. Sołtys zwróciła się do radnych z prośbą 

o uchwalenie tego planu. 

Radny Wojciech Mika poparł sołtys, twierdząc, że plan powinien zostać uchwalony, ponieważ 

jest to plan naprawczy, który pozwoli na zapewnienie mediów publicznych do wszystkich działek 

oraz znacząco poprawi układ komunikacyjny we wsi. 

 

Katarzyna Wypych, Przewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiała pozytywną opinię Komisji 

Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami dla projektu uchwały z poz. 6.15 i 6.16 

Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 

projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Siedliska – etap I 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech 

Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 

Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Siedliska – etap I 

Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech 

Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (3) Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

BRAK GŁOSU (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

  

16) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 

Siedliska – etap III 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt 

uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami. 

Głos zabrał radny Michał Mierzwa, który zwrócił uwagę na problemy związane z 

odszkodowaniami, podkreślając, że na chwilę obecną nie jest znana procedura dotycząca 

odpowiedzialności za wypłatę odszkodowań po zmianie przeznaczenia działek w MPZP. 

Wiceburmistrz wyjaśnił, że przy uchwalaniu MPZP należy uwzględnić wytyczne Wód Polskich. 

Najprawdopodobniej odszkodowanie będzie wypłacane przez gminę. 

Następnie głos zabrał mieszkaniec, pan Dariusz P., który ponownie zakwestionował zakaz 

lokalizacji nowych budynków oraz rozbudowy istniejących obiektów, które znajdują się w 

znacznej odległości od linii brzegowej rzeki Jeziorki. 

Naczelnik Anna Pakulińska-Attia wyjaśniła, że budowa infrastruktury na terenach zalewowych 

jest trzykrotnie droższa. Podkreśliła, że oprócz Wód Polskich, opiniuje ją także Wojewoda 

Mazowiecki, który akceptuje istniejące budynki na terenach zalewowych, ale nie zgadza się na 

ich rozbudowę. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 

projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Siedliska – etap III 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech 

Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 

Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części wsi Siedliska – etap III 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech 

Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (3) Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła przerwę, po wznowieniu obrad radni potwierdzili 

swoją obecność w systemie e-Sesja 

17) W sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025 

 Magdalena Kaniut z Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały. 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 

Kulturowego, przedstawiła pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Dorota Kłos, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Senioralnej , przedstawiła 

pozytywna opinię dla projektów uchwał z poz. 6.17, 6.21 - 6.22. 

Olga Śmietanowska, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

dla projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: ZA (18) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, 

Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 

Śmietanowska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (5) Katarzyna Krasuska, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Ewa Urbańska, 

Magdalena Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

18) W sprawie stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Piaseczno 

Krzysztof Bernat, Naczelnik Wydziału Finansowego, zreferował projekt uchwały. 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały 6.18 -6.19 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 

Głosowano w sprawie: stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy 

Piaseczno 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (16) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Piotr 

Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (2) Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) Dorota Kłos, Wojciech Mika 

NIEOBECNI (3) Michał Mierzwa, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała została podjęta. 

 

19) W sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz 

ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Krzysztof Bernat, Naczelnik Wydziału Finansowego, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 

Finansów i Inwestycji 

Głosowano w sprawie: zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów 

oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (19) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 

NIEOBECNI (3) Michał Mierzwa, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

  

20) W sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 

Lecznictwa Otwartego w Piasecznie  

Sekretarz Arkadiusz Czapski poinformował, że w dniu 18 listopada 2024 r. upłynęła czteroletnia 

kadencja Rady Społecznej SZPZLO. W związku z tym poprosił o uzupełnienie treści projektu 

uchwały o nazwiska kandydatów, a następnie przedstawi projekt uchwały pod głosowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady, Piotr Obłoza, zgłosił następujące kandydatury osób, które wyraziły 

chęć pracy w Radzie Społecznej SZPZLO: Dorotę Kłos, Piotra Obłożę, Piotra Sędziaka, Adama 

Marciniaka, Artura Maickiego, Ewelinę Wójcik, Katarzynę Wypych, Magdalenę Woźniak, 

Arkadiusza Czapskiego oraz Krzysztofa Kasprzyckiego. Poinformował, że posiada zgodę 

Krzysztofa Kasprzyckiego na kandydowanie. Następnie, w imieniu burmistrza, zgłosił 

kandydaturę Hanny Kułakowskiej-Michalak oraz poinformował, że do Rady wejdzie również 

przedstawiciel Wojewody Mazowieckiego. 

Radny Wojciech Ołdakowski zgłosił kandydaturę Jana Kurzepy. 
Radny Jan Kurzepa zgłosił kandydaturę Joanny Otreby  
Przewodnicząca Rady, Katarzyna Wypych, poinformowała, że Magdalena Woźniak i Krzysztof 

Kasprzycki wyrazili zgodę na kandydowanie, a następnie zapytała pozostałe osoby wymienione 

powyżej, czy również wyrażają zgodę. Wszystkie osoby potwierdziły swoją zgodę na 

kandydowanie. 

Przewodnicząca Katarzyna Wypych poprosiła o przygotowanie głosowania oraz wyjaśniła, że na 

ten moment nie będzie miejsca dla dwóch osób w Radzie Społecznej SZPZLO. 

Radny Michał Rosa zgłosił wniosek formalny o zdjęcie uchwały z porządku obrad, uzasadniając 

to tym, że w związku z większą liczbą radnych chętnych do pracy w Radzie Społecznej niż 

przewiduje to statut, należy najpierw dostosować statut do ustawy o działalności leczniczej, aby 

wszyscy chętni mogli w tej radzie pracować. 

Głos zabrała wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, która wyjaśniła, że obecna rada 

będzie kontynuować swoją pracę do czasu powołania nowej rady. 

Głosowano w sprawie: zdjęcie uchwały 20 z porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 
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PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (3) Michał Mierzwa, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak 

Uchwała została zdjęta z porządku obrad. 

  

21) W sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego, 

szczegółowych warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z tych opłat, jak również trybu ich pobierania 

Marzena Zalewska Z-ca Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Senioralnej. 

Głosowano w sprawie: określenia szczegółowych warunków przyznawania usług wsparcia 

krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego, 

szczegółowych warunków odpłatności za te usługi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z tych opłat, jak również trybu ich pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (21) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 

Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

22) W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Piaseczno Aktywne - 

Wspólnie Tworzymy Przyszłość" 

Marzena Zalewska Z-ca Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zreferowała 

projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa 

Kulturowego oraz Zdrowia, Polityki Społecznej i Senioralnej 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Piaseczno 

Aktywne - Wspólnie Tworzymy Przyszłość" 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (20) Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota 

Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 

Wypych 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

23) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

uchwałę nr 23.484.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 22 października 2024 

r. 

Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 

zreferowała projekt uchwały zgłosiła autopoprawkę w zakresie podstawy prawnej po poz.1465 

dodaje się ze zmianami. 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

uchwałę nr 23.484.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 22 października 2024 

r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 

Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna 

Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 

Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 

7. Wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady Katarzyna Wypych przedstawiła informację z analizy oświadczeń 

majątkowych radnych i urzędników: wszyscy radni i urzędnicy złożyli oświadczenia majątkowe w 

terminie, w złożonych oświadczeniach nie stwierdzono istotnych rozbieżności, które należałoby 

zakwalifikować jako podanie nieprawdy lub zatajenie prawdy. Wystąpiły jedynie drobne 
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uchybienia, które po uzupełnieniach uznano jako ‘bez uwag’. Po jednym egzemplarzu 

oświadczeń majątkowych przekazano do urzędu skarbowego. Przewodnicząca poinformowała, 

że wpłynęła jeszcze jedna informacja indywidualna, która jest przedmiotem analizy  i po jej 

przeprowadzeniu poinformuje autora oświadczenia o treści tejże informacji. 

Głos zabrał radny Wojciech Mika, który w związku z planowaną na 1 grudnia 2024 roku zmianą 

rozkładu jazdy komunikacji miejskiej, zwrócił się z prośbą o wsparcie w rozmowach z ZTM, 

mających na celu wprowadzenie sugerowanych zmian dotyczących godzin kursowania oraz 

czasu dojazdu i odjazdu w rejonie szkoły (przekazanych do pana Artura Kulpy), w sposób, który 

będzie korzystny dla mieszkańców. Radny zwrócił się również  z prośbą o przeanalizowanie 

możliwości przestawienia synchronizacji sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniach ul. 

Julianowska/Okulickiego oraz Chyliczkowska/Armii Krajowej, w związku z zamknięciem dla ruchu 

ul. Dworskiej w Chylicach. 

 

Radna Katarzyna Krzyszkowska-Sut zwróciła się z prośbą o przedstawienie szczegółowej trasy 

przejazdu nowej linii L53 wraz z godzinami kursów. Poprosiła także o uwzględnienie zgłaszanych 

uwag dotyczących godzin przyjazdu autobusów innych linii pod szkoły.  

Mieszkaniec Zdzisław G. przedstawił pisma, jednocześnie informując, że zostały one również 

złożone w kancelarii. 

1. Skarga dotycząca poświadczenia nieprawdy w dokumentacji konkursowej przez 

Wiceburmistrz Hannę Kułakowską-Michalak. 

2. Wniosek dotyczący propozycji zmian w Statucie Gminy Piaseczno. 

 

8. Zamknięcie obrad 

 O godz. 13:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XII sesję Rady 

Miejskiej w Piasecznie. 

 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Piasecznie 

  

 

Przygotowała: Katarzyna Stolarzewicz 


